

Auto Magic

Professional Car Care®

SOAPS

Cherry Bubbles™

Super Concentrated
pH-balanced Long-lasting Foam
Cherry Scent

PRECAUTIONS ON BACK LABEL

No. **36**



Container Intended for #36 Cherry Bubbles™ Only

No. 36 Cherry Bubbles™

Cherry Bubbles, a super concentrated car wash soap, has outstanding cleaning capabilities. It makes the perfect tunnel wash soap with dilutions up to 240 to 1. Produces long lasting thick foam with a great cherry scent. VOC compliant. **DIRECTIONS:** TUNNEL APPLICATION: Set metering unit for the soap arch at a suggested 250 to 1 dilution. Dilutions may vary. Insert supply tube into Cherry Bubbles container. **HAND WASH:** Pour two ounces of Cherry Bubbles into a five gallon bucket. Fill with pressurized water. Wash vehicle using a wash mitt or a soft sponge. Rinse thoroughly, dry using a squeegee, drying cloth, or soft towel.

Cherry Bubbles, un savon super concentré pour lavage d'automobiles, a d'excellentes capacités de nettoyage. Il s'agit d'un savon idéal pour les tunnels de lavage, avec des dilutions allant jusqu'à 1/240. Il produit une mousse épaisse de longue durée avec un parfum de cerise très agréable. Conforme aux normes régissant les COV. **MODE D'EMPLOI:** APPLICATION DANS LE TUNNEL: Régler le dispositif de dosage pour l'arche de savonnage à un taux de dilution suggéré de 1/250. Les dilutions peuvent varier. Insérer le tube d'alimentation dans le récipient du Cherry Bubbles. **LAVAGE À LA MAIN:** Verser deux onces de Cherry Bubbles dans un seau de cinq gallons. Remplir avec de l'eau sous pression. Laver le véhicule avec un savon de lavage ou une éponge douce. Rincer soigneusement et sécher à l'aide d'une raclette en caoutchouc, un chiffon de séchage ou une serviette douce.

This product is not considered hazardous per GHS classification. Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national / international regulation.

Ce produit n'est pas considéré comme dangereux selon la classification SGH. Éliminer le contenu / contenant conformément à la réglementation locale / régionale / nationale / internationale.

Contains (CAS#): Dodecylbenzenesulphonic Acid (27176-87-0), Benzenesulfonic acid, 4-C10-13-sec-alkyl derivatives (85536-14-7), Benzenesulfonic acid, (C10-16)a (68584-22-5), Monoethanolamine (141-43-5), Cocamide DEA (68603-42-9), Sodium Laureth Sulfate (9004-82-4), Water (7732-18-5), Benzene, mono-C10-13-alkyl derivs. (129813-58-7), Benzene, C10-16-alkyl derivs. (68648-87-3), Benzene, C10-13-Alkyl Derivatives (67774-74-7), Ethanol (64-17-5), Benzaldehyde (100-52-7). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll-free 1-800-729-7600.

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic

Professional Car Care®

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242
513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5

12336AM-3 4.2020